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Sz.P. Janusz Kędzia 

Przewodniczący Rady Miejskiej 

w Kluczborku 

W imieniu interweniujących mieszkańców Sołectwa Bażany wskazujących na drastyczne uciążliwości 

w korzystaniu z ulicy Łąkowej zwracam się z prośbą o odpowiedź na pytania: 

- czy wskazana ulica przewidziana jest w planie/harmonogramie napraw lub modernizacji? 

- jeśli tak, to kiedy przewidywany jest termin wykonania napraw/modernizacji? 

W załączeniu zdjęcia 




